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ZÁPISNICA 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 04.06.2018 o 16.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 
 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Informácia z rokovania Slovenskej pošty a. s. 

6. Funkčné obdobie riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča 

7. Poskytnutie dotácie vo výške 20 Eur pre ZRPŠ pri Základnej škole s materskou školou Juraja 

Palkoviča 

8. Poskytnutie dotácie Základnej škole s materskou školou Juraja Palkoviča na oslavu 60. výročia 

9. Poskytnutie dotácie na nákup vysávača pre materskú školu a poskytnutie dotácie na opravu 

elektrickej rúry pre zariadenie školského stravovania Základnej školy s materskou školou Juraja 

Palkoviča 
10. Zrušenie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 192/2017 

11. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2017  

12. Záverečný účet obce Rimavská Baňa za rok 2017 

13. Plat hlavnej kontrolórky obce v roku 2018 

14. Rozpočtové opatrenie č. 2/2018 

15. Návrh na odmeny poslancom obecného zastupiteľstva 

16. Finančná dotácia BBSK 

17. Návrh smernice o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného a nehnuteľného majetku 

obce Rimavská Baňa 

18. Kolaudácia domu smútku 

19. Zámer na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce Rimavská Baňa, parcelu registra „C“ 

1158/6 vo výmere 86 m2 

20. Zámer na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce Rimavská Baňa,  parcelu registra „E“ 1122 

v podiele ¾ 

21. Žiadosť o odpredaj majetku obce parcela registra CKN č. 53 v k. ú. obce Rimavská Baňa 

22. Zámer predaja prebytočného majetku obce 

23. Informácia o dofinancovaní projektu „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno“ 

24. Ponuka na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce Rimavská Baňa, parcelu registra „C“ 85/3 

25. Rozhodnutie o NFP projektu Zriadenie komunitného centra Rimavská Baňa 

26. Verejné obstarávanie na dodávku kamerového systému 

27. Verejné obstarávanie na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice 

28. Správa zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

29. Exkurzia Mikroregiónu Rimava Rimavica 

30. Deň Mikroregiónu Sinec-Kokavsko 2018 

31. Žiadosti a podnety občanov obce 

32. Rôzne 

33. Diskusia 

34. Záver 

K bodu 1 a) 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v obci Rimavská Baňa, ktoré sa konalo dňa 4. júna 2018 viedla 

starostka obce Mgr. Elena Polóniová. Na začiatku privítala prítomných a konštatovala, že na zasadnutí sú 

prítomní 4 poslanci, takže zasadnutie bolo uznášania schopné. Starostka obce privítala na zasadnutí aj 
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riaditeľku Základnej školy a materskou školou Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani Mgr. Oľgu Berceliovú 

a vedúcu Slovenskej pošty v Rimavskej Bani p. Annu Peťovú. Poslanec Andrej Lubaj sa vopred 

ospravedlnil a na 21. zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostaví neskôr.  

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení 

poslanci Ľubomír Olšiak a Milan Kušpál.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 243/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

K bodu 2 

Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. V rámci tohto bodu 

informovala, že od 01.04.2018 nadobudla účinnosť novela č. 70/2018 Z. z., ktorá mení a dopĺňa zákon č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Novela upravila aj schvaľovanie návrhu programu obecného 

zastupiteľstva, ktoré je obsiahnuté v § 12 ods. 5 novej právnej úpravy. Informovala, že na zmenu návrhu 

programu zasadnutia obecného zastupiteľstva je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých 

poslancov. Zmenou programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa rozumie doplnenie alebo vypustenie 

bodu programu, ktorý bol vopred zverejnený. Usporiadanie bodov je naďalej výhradnou záležitosťou 

obecného zastupiteľstva, ktoré bude závisieť na posúdení ich dôležitosti.  

Vyzvala poslancov na podanie návrhu na zmeny v programe. Poslanci nemali pozmeňujúce návrhy. 

Starostka obce navrhla body týkajúce sa informácií z rokovania Slovenskej pošty a body súvisiace so ZŠ 

s MŠ Juraja Palkoviča presunúť na začiatok. Poslanci schválili aj doplnenie bodu 23 Informácia 

o dofinancovaní projektu „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno“ 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 244/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 3 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie Ľubomíra Olšiaka a Ing. Janu Alcnauerovú  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 245/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ, starostka obce informovala, že Uznesenie 

č. 192/2017 nie je splnené – o zrušení uznesenia na odpredaj prebytočného hnuteľného majetku obce p. 

Ivanovi Krankušovi sa bude rokovať v bode 10. Uznesenie č. 202/2017, ktorým OZ schválilo presun 

rozpočtovaných prostriedkov nie je splnené - ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča zatiaľ prostriedky na 

dofinancovanie nepotrebovala. Uznesenie č. 241/2018 je splnené – informácia o zvolení prísediaceho na 

funkčné obdobie rokov 2018-2022, bolo zaslané na Okresný súd v Rimavskej Sobote. Uznesenie č. 

242/2018 nie je splnené – Iniciatíva rómskych žien pod názvom „Chceme sa naučiť lacno a rýchlo piecť“ 

zatiaľ finančný príspevok v hodnote 100,00 € nežiadala na žiadnu konkrétnu akciu.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 246/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 5 

Starostka obce na úvod tohto bodu informovala prítomných o absolvovaní rokovania so Slovenskou 

poštou, a. s.. Dňa 21. mája 2018 bolo avizované stretnutie starostov 28. obcí s vedením Slovenskej pošty. 

Zúčastnilo sa ho len cca 10 obcí. Generálny riaditeľ Ing. Róbert Gálik oboznámil pozvaných s projektom 

„Pošta Partner“. Je to forma poskytovania poštových služieb verejnosti, ktorú Slovenská pošta, a. s. 

prevádzkuje v spolupráci so zmluvnými partnermi. Cieľom tohto projektu je zabezpečiť poštové služby 

hlavne na miestach, kde to je nutné a z dôvodu nedostatočných ekonomických výsledkov rušiť neefektívne 

prevádzky pôšt. Pri riešení tejto problematiky Slovenská pošta, a. s. vychádza zo skúseností poštových 

správ v Európskej únii, kde je nahrádzanie pôšt inou formou poskytovania poštových služieb bežnou 

praxou. Ďalej starostka obce informovala, že z pohľadu obcí je to miesto resp. priestor, v ktorom sa na 

základe zmluvy so Slovenskou poštou, a. s. poskytujú poštové služby v mene Slovenskej pošty, a. s.. 

Výhodou pre obec je, že môže poštové činnosti začleniť do komplexu svojich administratívnych aktivít 

a služby poskytuje na základe zmluvy v prospech Slovenskej pošty, a. s. vo svojich priestoroch.  
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Alternatívy Slovenskej pošty v Rimavskej Bani: buď budú podacie služby realizované iným spôsobom 

a teda napr. pomocou obecného úradu alebo poskytnú túto možnosť podnikateľom alebo COOP Jednote, s. 

d. alebo budú kvôli efektívnym opatreniam prevádzky pošty zrušené. V prípade zmluvného vzťahu musí 

obec vstúpiť do verejného obstarávania na poskytovanie týchto služieb a zabezpečiť živnostenské 

oprávnenie. Na rokovaní boli predložené aj výsledky hospodárnosti. 

Na 21. rokovanie  OZ sa dostavil poslanec Andrej Lubaj, prítomní boli všetci 5 poslanci.  

Starostka obce ďalej informovala, že s každou obcou budú jednať osobitne, kde vznikne priestor aj na 

argumentovanie a odôvodnenie avšak lepšou alternatívou by z pohľadu starostky obce bolo prebratie 

povinnosti Slovenskej pošty na obecný úrad ako jej samotné zrušenie, v prípade ak by z pohľadu 

podnikateľov nebol záujem. Zatiaľ je to len v štádiu hľadania alternatív riešenia. Informovala aj o tom, že 

na Slovensku je 16 „Partner pôšt“ najbližšie v Zlatne. Prítomná p. vedúca pošty A. Peťová informovala, že 

s „Partner poštou“ v Zlatne komunikovala a podacia pošta u nich funguje niekoľko hodín. Prevádzkové 

hodiny cca 3 hodiny. Starostka obce ďalej informovala, že pracovníčka pošty sa stane zamestnancom 

obecného úradu  a náklady (mzdy) v prípade prevádzkovania „iným spôsobom“ by boli následne 

refundované. Doručovanie písomností by realizovala povinná pošta.   

Ďalej vedúca pošty v Rimavskej Bani informovala, že povinné pošty sú 10 a viac km od partnerských 

pôšt preto podľa regulačného úradu má Rimavské Brezovo väčšiu oblasť a tým musí vzhľadom na počet 

km ostať v prevádzke. Konštatovala, že zisťuje podrobnosti týchto opatrení.  

Prítomní poslanci, starostka obce a vedúca Slovenskej pošty, a. s. v Rimavskej Bani jednali 

o možnostiach a alternatívach do budúcna. Skonštatovali, že o forme vedenia pošty sa bude jednať po 

ďalších rokovaniach so Slovenskou poštou, a. s..   

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 247/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 6  

V tomto bode starostka obce informovala o funkčnom období riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča. Dňa 

31.07.2018 končí poverenie riaditeľky školy Základnej školy s materskou školou Juraja Palkoviča 

v Rimavskej Bani p. Mgr. Oľge Berceliovej. Výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa ZŠ s MŠ 

Juraja Palkovča bolo vyhlásené dňa 17. apríla 2018. Žiadosť (prihlášku) a potrebné doklady do výberového 

konania mali uchádzači o post riaditeľa školy možnosť doručiť do 31. mája 2018 do 12:00 hod. Otváranie 

obálok sa uskutočnilo dňa 1. júna 2018 za prítomnosti predsedu Rady školy ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. 

Miroslava Bystrianského a starostky obce Rimavská Baňa. Do výberového konania sa prihlásil Mgr. 

Vojtech Elek, Veľký Blh, ktorý po prekontrolovaní doručených dokladov spĺňal stanovené požiadavky. 

Všetkým členom rady školy boli zaslané pozvánky na výberové konanie, ktoré sa uskutoční dňa 14.06.2018 

o 14:00 hod. v Základnej škole Juraja Palkoviča. Starostka obce skonštatovala, že na zasadnutie rady školy 

je potrebná prítomnosť všetkých členov rady školy.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 248/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 7 

Starostka obce informovala  o každoročnom príspevku pre Združenie rodičov a priateľov  školy „ZRPŠ“ 

pre ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani vo výške 20 Eur. Poslanci sa rozhodli, že aj tento rok 

prispeje obec rovnakou čiastkou.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 249/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 8 

Starostka obce pokračovala s témou poskytnutia dotácie na oslavu 60. výročia založenia Základnej školy 

s Materskou školou Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani. Starostka obce vyzvala p. riaditeľku školy Mgr. 

Oľgu Berceliovú, ktorá informovala prítomných poslancov o rozhodnutí školy neorganizovať oslavy 

v tomto školskom roku z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov a málo získaných sponzorských 

finančných prostriedkov na samotnú realizáciu osláv. Argumentovala aj tým, že vnútorné priestory, 

v ktorých sa mali oslavy uskutočňovať, nie sú v dobrom stave. Starostka obce mala otázku, či nebude 

pripravený aspoň kultúrny program pre hostí, ktorí sa zúčastnia. Mgr. Oľga Berceliová informovala, že ZŠ 

s MŠ má v pláne v prípade realizácii osláv, pozvať približne 24 riaditeľov škôl a významné osoby. 

Konštatovala, že na takéto plánovanie by ZŠ s MŠ potrebovala na realizáciu väčší finančný aj časový 

rozsah, v škole žiaci nie sú pripravený na cvičenie programu a učitelia základnej školy s materskou školou 

by nacvičiť program so žiakmi pravdepodobne do pôvodne plánovaných osláv nestihli. Oznámila, že v 
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prípade zmien bude obec vopred informovaná. Obecné zastupiteľstvo spolu so starostkou obce 

a riaditeľkou ZŠ jednali aj o vnútorných priestoroch, ktoré v prípade hygienických dôvodov treba upraviť. 

Najlepší čas je počas letných prázdnin 

Obecné zastupiteľstvo zobralo túto informáciu  na vedomie. Rozhodovať o poskytnutí dotácie na oslavu 

60. výročia založenia ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča budú len v prípade uskutočnenia osláv. Starostka obce na 

záver tohto bodu oznámila riaditeľke Základnej školy s materskou školou, potrebu spoločne odkonzultovať 

pripomienky hlavnej kontrolórky v stanovisku k záverečnému účtu za rok 2017. Jednanie budú mať 

05.06.2018.  

K bodu 9 

V tomto bode prítomní schvaľovali poskytnutie dotácie na nákup vysávača pre materskú školu vo výške 

143,84 Eur a poskytnutie dotácie na opravu elektrického sporáka (zakúpenie špirály) pre zariadenie 

školského stravovania s materskou školou Juraja Palkoviča a poskytnutie dotácie vo výške 20 Eur na 

kultúrnu akciu v materskej škole s názvom Divadielko. Poslanci poskytnutie dotácie na nákup vysávača 

a kultúrnu akciu schválili. O poskytnutí dotácii na opravu elektrickej rúry, budú jednať, keď bude určená 

suma. Dotácie budú financované z rozpočtu obce Rimavská Baňa.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 250/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 10 

Starostka obce v tomto bode oznámila potrebu zrušenia uznesenia obecného zastupiteľstva č. 192/2017 

zo dňa 02.10.2017 o odpredaji prebytočného hnuteľného majetku obce – motorové vozidlo  Ávia EČV RS-

963AX priamym predajom v cene 400 Eur I. Krankušovi, bytom Hačava-Skálie 111, 981 01 Hnúšťa 

z dôvodu, že MV Ávia bola predaná za vyššiu sumu 500,00 € Obci Kokava nad Rimavicou.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 251/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 11 

Nakoľko sa hlavná kontrolórka obce Ing. Oľga Fabová nemohla na zasadnutie OZ dostaviť kvôli 

zdravotným dôvodom, starostka obce informovala prítomných o predloženom odbornom stanovisku 

hlavnej kontrolórky obce k Záverečného účtu za rok 2017.  

Starostka obce informovala, že hlavná kontrolórka Ing. Fabová posúdila zákonnosť predloženého 

návrhu záverečného účtu a skonštatovala súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi, nariadeniami 

obce a s dodržaním informačnej povinnosti obce. V rámci spracovania záverečného účtu konštatovala, že: 

„Obec postupovala podľa § 16 ods. 1 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a po skončení 

rozpočtového roka údaje o rozpočtovom hospodárení súhrnne spracovala do záverečného účtu obce. 

Finančne usporiadala svoje hospodárenie vrátane finančných vzťahov k zriadeným a založeným 

právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom a právnickým osobám, ktorým poskytla 

prostriedky zo svojho rozpočtu. Ďalej usporiadala finančné vzťahy k ŠR a VÚC.“ Ďalej informovala, že 

rozpočtová organizácia ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča neupravila svoj rozpočet príjmov v súlade 

s rozpočtovými opatreniami a vykazuje v rozpočte po zmenách na položke 223 001 sumu 3 126 € pričom 

obec vykazuje vo výkaze FIN 1-12 sumu 5 119 €. Takéto porušenie sa vykázalo aj v r. 2016, preto hlavná 

kontrolórka obce upozorňuje na povinnosť dodržiavania a odsúhlasovania si vzájomných vzťahov medzi 

RO a Obcou. Ďalej informuje, že v budúcnosti bude potrebné venovať pozornosť dodržiavaniu schválených 

rozpočtových opatrení vo výkazníctve rozpočtovej organizácie a tiež obce.  

Ďalej v stanovisku k záverečnému účtu konštatuje, že rozpočet obce je prebytkový. „Vykázaný prebytok 

hospodárenia sa v záverečnom účte musel upravovať oproti výkazom VIN 1-12 ako rozpočtovej 

organizácie tak aj obce, nakoľko v príjmovej časti výkazov obidvoch subjektov sa duplicitne vykazovali 

niektoré príjmy, čo je v rozpore s metodikou účtovania.“ Informuje, že: „podľa platnej metodiky sa príjmy 

môžu vykazovať iba v jednej účtovnej jednotke, t. j. buď v škole ako RO alebo v obci. Tento postup nebol 

dodržaný, čím výkaz oboch subjektov nevykazuje skutkový stav.“  

Hlavná kontrolórka obce ďalej v správe konštatuje, že: „Hospodárenie rozpočtu obce je v prebytku 

15 210,29 €. Z prebytku hospodárenia je potrebné vylúčiť nevyčerpané prostriedky ŠR v sume 6 749,28 €. 

Takto upravený prebytok v sume 8 461,01 €, hlavná kontrolórka obce odporúča použiť na tvorbu 

rezervného fondu.  

Ďalej starostka obce informovala o stanovisku hlavnej kontrolórky, že obec vykazuje vysoké 

pohľadávky z poplatkov za komunálny odpad v sume 4 350 € (v r. 2016 to bolo 3 706,30 €) čo predstavuje 

ročný nárast o 644 €.  
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Starostka obce k tomuto stanovisku konštatovala, že je to spôsobené každoročným vyrubením poplatku 

všetkým osobám na trvalom pobyte, čo má za následok zvyšovanie pohľadávok a zároveň sa jedná 

o pohľadávky, ktoré nie sú vymožiteľné, nakoľko poplatok bol vyrubený občanom, ktorí síce majú trvalý 

pobyt v obci avšak v nej nežijú. Obec o takýchto občanoch nemá žiadne relevantné doklady na základe, 

ktorých by obec vedela informáciu, kde sa zdržiavajú. V prípade žiadosti občana by poplatok obec odpustila 

resp. znížila, čím by sa nezvyšovali pohľadávky za poplatok v takej výške. V rámci vysokej výšky 

pohľadávok za poplatok za komunálny odpad starostka obce informovala, že obec zasielala výzvy na 

úhradu nedoplatkov občanom. Informovala prítomných, že občania, ktorí sa v obci zdržiavajú a povinný 

poplatok neplatia a uzavreté splátkové kalendáre neakceptujú budú osobitne vyzvaní na úhradu. V prípade 

nevyhnutnosti, obec začne vymáhať pohľadávky aj exekučne.  

Starostka obce ďalej pokračovala v informovaní v rámci stanoviska k návrhu záverečného účtu za rok 

2017, kde sa hlavná kontrolórka obce, na záver vyjadrila, že návrh záverečného účtu za rok 2017 je v súlade 

s § 16 zákona o rozpočtových pravidlách, obsahuje všetky predpísané náležitosti a bol zverejnený 15 dní 

spôsobom obci obvyklým. Riadna účtovná závierka za rok 2017 sa v súčasnosti overuje audítorom a ku ňu 

vydania tohto stanoviska nebola správa audítora vypracovaná. Zároveň hlavná kontrolórka obce Ing. Oľga 

Fabová v zmysel § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúča obecnému 

zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Rimavská Baňa za rok 2017 

s výrokom „schváliť celoročné hospodárenie s výhradami“ a prijať opatrenia na nápravu nedostatkov. 

Poslanci prerokovali stanovisko hlavnej kontrolórky obce Ing. Oľgy Fabovej k záverečnému účtu  

a celoročné hospodárenie obce za rok 2017.  

K bodu 12 

Starostka obce v tomto bode nadväzovala na predchádzajúci bod 11. Zhrnula, že celkové príjmy 

hospodárenia v roku 2017 boli 514 943,58 € a výdavky spolu 499 733,29 €. Prebytok hospodárenia je 

15 210,29 €. Z prebytku je potrebné vylúčiť 6 749,28 € (nevyčerpané prostriedky zo štátneho rozpočtu). 

Celkový prebytok a tvorba rezervného fondu je teda 8 461,01 €.  V tomto bode starostka obce informovala 

OZ o potrebe rokovania o použití hospodárskeho prebytku 8 461,01 €. Po prerokovaní, poslanci obecného 

zastupiteľstva v Rimavskej Bani schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2017 

s výhradami a prebytok sa rozhodli presunúť na rezervný fond v celkovej sume 8 461,01 €.  

Použitie rezervného fondu vrátane jeho nevyčerpaných zdrojov z minulých rokov zaradením do príjmov 

rozpočtu obce v r. 2018 schválili poslanci obce po prerokovaní so starostkou obce použiť na: 1. 

rekonštrukciu miestnej komunikácie Repno, 2. kúpu pozemkov do vlastníctva obce. Hlasovania sa zdržal 

poslanec Ľubomír Olšiak, ostatní poslanci OZ boli za.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 1 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 252/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 13 

Starostka informovala o potrebe prehodnotenia platu hlavnej kontrolórky obce, ktoré vyplýva zo zákona 

o obecnom zriadení, nakoľko sa zmenila priemerná nominálna mesačná mzda zamestnanca v národnom 

hospodárstve na výšku 954,00 eur. Výpočet mesačnej mzdy hlavnej kontrolórky obce sa prepočítava nasledovne: 

954,00 x 1,28 (koeficient) = 1 221,12 € x  0,1 (úväzok) = 122,112 €. Plat mesačne: 123,00 € v hrubom, nakoľko 

sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. Určený plat hlavného kontrolóra obce je s účinnosťou od 01.01.2018  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 253/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 14 

Starostka obce vyzvala účtovníčku obecného úradu p. J. Olšiakovú, aby informovala prítomných 

o zmenách, ktoré je potrebné v rozpočte obce na rok 2018 vykonať. Rozpočtovým opatrením č. 2/2018, 

ktoré je v súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtovaných pravidlách územnej samosprávy sa v 

rámci bežných príjmov obce navýšia Dane z príjmov a kapitálového majetku o 16 661,00 € najmä z dôvodu 

zvýšenia príjmu z podielových daní. V úprave rozpočtu príjmov sa znížia Administratívne poplatky a iné 

poplatky o sumu 4 000,00 €. Kapitálové príjmy sa upravia na 500,00. Iné nedaňové príjmy (napr. elektrina) 

sa zvýšia o 1 150 €. Položka rozpočtu Tuzemské bežné granty a transfery sa znížia o sumu 900,00 € 

z dôvodu zníženia poskytnutej dotácie z BBSK z pôvodnej obcou žiadanej sumy. Schválením návrhu 

rozpočtového opatrenia č. 2/2018 sa rozpočet obce pri bežných príjmoch navýši o sumu 13 411,00 €. 

Ďalej zamestnankyňa obce J. Olšiaková informovala o rozpočtovom opatrení bežných výdavkov obce. 

Nakoľko sa menila výška minimálnej mzdy potrebné je navýšiť výdavky na Mzdy, platy a osobné 

vyrovnania o 6 000,00 €. Výdavky na poistné a príspevky do poisťovní sa rozpočtovým opatrením navýšia 

o 6 060,00 €, Ostatné položky výdavkov na tovary a služby a bežné transfery sa rozpočtovým opatrením č. 
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2 v jednotlivých položkách upravujú o 1 351 €. Schválením rozpočtového opatrenia č. 2/2018 sa menia 

bežné príjmy o 13 411,00 € a výdavky o 13 411,00, tým zostáva celková bilancia medzi príjmami 

a výdavkami.  

Zamestnankyňa J. Olšiaková skonštatovala, že celkové príjmy po úprave rozpočtu sú 676 141,00 € 

a výdavky po úprave rozpočtu sú 675 683,00 €.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 254/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 15 

V tomto bode starostka obce navrhla vyplatenie finančných odmien vo výške 100,00 € všetkým 

poslancom obecného zastupiteľstva v obci Rimavská Baňa za obdobie január – jún 2018, ktorý bude 

vyplatený v mesiaci júl 2018. Poslanci návrh starostky obce prerokovali a návrh schválili.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 255/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 16 

V tomto bode starostka obce informovala o stave žiadosti o poskytnutie dotácie z Banskobystrického 

samosprávneho kraja na rok 2018, v ktorom sme žiadali finančné prostriedky vo výške 1 400,00 € na 

zakúpenie ozvučenia a osvetlenia verejných kultúrnospoločenských a športových akcií v obci Rimavská 

Baňa. Poslanci z BBSK svojím rozhodnutím poskytli  dotáciu vo výške 500,00 € na projekt: „Ozvučenie 

osvetlenie verejných kultúrnospoločenských a športových akcii v obci Rimavská Baňa.“ Starostka obce 

konštatovala, že suma 500,00 € nepokryje náklady na celý projekt s osvetlením a preto z poskytnutých 

financií, bude zabezpečené aspoň ozvučenie v kultúrnom dome, zakúpením: 2 ks reproboxov, 1 ks 

zosilovača, 1 ks dynamického spevového mikrofónu, 1 ks analógového mixpultu s potrebnou kabelážou.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 256/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 17 

V tomto bode starostka obce vyzvala zamestnankyňu obecného úradu Ing. Janu Oravcovú aby 

informovala prítomných o úpravách internej smernice. Zamestnankyňa obecného úradu informovala 

o návrhu vydania novej internej smernice o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného a nehnuteľného 

majetku obce Rimavská Baňa z dôvodu úprav a doplnení internej smernici, ktorú pôvodne schválilo 

Obecné zastupiteľstvo v Rimavskej Bani dňa: 12.12.2016 Uznesením č. 121/2016. Ide o nasledovné 

zmeny: 

Prenájom priestorov a hnuteľného majetku Kultúrneho domu a zasadačky Obecného úradu na dobu 

kratšiu ako 4 hodiny sa úpravou rozlišujú prenájmy:  

1. za krátkodobý prenájom Kultúrneho domu alebo zasadačky Obecného úradu na krátkodobé podujatia 

(napr. schôdza, porada, výstavná akcia) suma 5,– €;  

2. Za krátkodobý prenájom zasadačky Obecného úradu alebo telocvične Základnej školy na krátkodobé 

aktivity pre občanov organizované obcou (športové, relaxačné, vedomostné) suma 2,50 €;  

3. Za krátkodobý prenájom Kultúrneho domu a zasadačky Obecného úradu na krátkodobé predajné 

akcie za účelom predaja (tovaru, služieb a pod.)  

3.1. Za prenájom priestorov v letnom období vo výške 20,- €  

3.2. Za prenájom priestorov v zimnom období vo výške 30,- €.  

Ďalšou úpravou sa v prípade schválenia zmení poplatok za krátkodobý prenájom obrusov pre občanov 

obce Rimavská Baňa. Jednorázová úhrada 1 ks použitého obrusa vo výške - 0,80 € / za 24 hodín. Táto 

zmena poplatku z pôvodných 0,70 € / za 24 hodín je z dôvodu zvyšovania poplatku na 0,75 € / ks 

v práčovniach, kde obci obrusy perú.  

Ďalej zamestnankyňa obecného úradu informovala, že hlavná úprava a doplnenie smernice je z dôvodu 

prevádzkovania Tlačiarne vo formáte A3, ktorá umožňuje tlačiť vo väčších formátoch ako bolo pôvodne 

možné. Nová interná smernica určuje výšku poplatku za kopírovanie a skenovanie dokumentov 

s jednorázovými poplatkami za tlač nasledovne:  

1. Monografická tlač (čiernobiela) A4 do 5 ks– bez poplatku,  

2. Monografická tlač (čiernobiela) A4 nad 5 ks - 0,10 € / 1 str.,  

3. Polygrafická tlač (farebná) A4 - 0,20 € / 1 str.,  

4. Monografická tlač (čiernobiela) A3 - 0,30 € / 1 str.,  

5. Polygrafická tlač (farebná) A3 - 0,50 € / 1 str.,  

6. Tlač fotografii A4 – monograficky - 0,30 € / 1 str.,  
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7. Tlač fotografii A4 – polygraficky - 0,50 € / 1 str.,  

8. Tlač fotografii A3 – monograficky 0,50 € / 1 str.,  

9. Tlač fotografii A3 – polygraficky - 0,70 € / 1 str.,  

10. Scan dokumentov, fotografii - 0,10 € / 1 str.  

Poslanci obecného zastupiteľstva prerokovali výšky prenájmov a  jednotlivých poskytovaných služieb 

na obci a schválili predloženú novú internú smernicu o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce Rimavská Baňa.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 257/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 18 

Starostka obce pokračovala v informovaní obecného zastupiteľstva s témou kolaudácie Domu smútku 

v obci Rimavská Baňa. Informovala, že obci Rimavská Baňa bolo doručené Kolaudačné rozhodnutie č. 

96/2018/Sl.R., v ktorom stavebný úrad po preskúmaní návrhu a na základe ústneho pojednávania, 

spojeného s miestnym zisťovaním rozhodol o skolaudovaní stavby „Domu smútku“. Ďalej starostka obce 

informovala o podmienkach vyplývajúcich zo stanovísk dotknutých orgánov:  

1. Okresný úrad Rimavská Sobota, odbor starostlivosti o životné prostredie, orgán štátnej správy 

odpadového hospodárstva svojím stanoviskom dňa 20.04.2018 súhlasil bez pripomienok.  

2. Regionálny úrad verejného zdravotníctva so sídlom v Rimavskej Sobote svojím stanoviskom dňa 

04.05.2018 súhlasil s pripomienkou: „Vo vnútornej chodbe domu smútku odporúčajú vymeniť sklobetón 

za otvárateľné okno“.  

3. Inšpektorát práce Banská Bystrica svojím stanoviskom súhlasil za podmienok odstránenia 

nasledovných podmienok: 3.1. Vstup do kancelárie je vyvýšení oproti podlahe predsiene stavby a je 

nevyhnutné označiť ho bezpečnostným značením. 3.2. Na galérii kolaudovaného objektu nie je pred 

oknami, ktoré siahajú po podlahu galérie zabezpečená dostatočnú zábrana (je len vo výške 1,1 m čím vzniká 

nebezpečenstvo pádu detí cez okno). Uvedené nedostatky Inšpektorátu práce je potrebné odstrániť v lehote 

do 1 mesiaca od vydania kolaudačného rozhodnutia.  

K bodu 19 

Obecné zastupiteľstvo rokovalo o zámere na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce. Obec Rimavská 

Baňa podala na Slovenský pozemkový fond žiadosť o súhlas na vyňatie poľnohospodárskej pôdy na 

novonavrhovanej parcele C-KN č. 1158/6 vo výmere 86 m2, kde sa nachádza časť stavby – Domu smútku. 

Zaslaný bol aj vyhotovený geometrický plán zo dňa 15.2.2018, ktorý vyhotovil Ján Čajko – Geodetická 

kancelária, s navrhovanou zmenou druhu pozemku z ovocného sadu na zastavanú plochu a nádvorie. 

Vlastník parcely C-KN č. 1158/6 Slovenský pozemkový fond v Bratislave po posúdení dokumentácie, na 

základe platných právnych predpisov a kladného stanoviska RO SPF dňa 15.05.2018 súhlasil s trvalým 

odňatím poľnohospodárskej pôdy na novonavrhovanej parcele v k. ú. Rimavská Baňa a po vydaní 

rozhodnutia orgánu štátnej správy o zmene druhu pozemku a po zápise GP a stavby do KN, bude predmetný 

pozemok majetkovoprávne usporiadaný. Poslanci obecného zastupiteľstva po prerokovaní bodu 19 poverili 

starostku obce rokovať so správcom nehnuteľností Slovenským pozemkovým fondom vo veci kúpi 

pozemku, na ktorom stojí dom smútku obce Rimavská Baňa vo výmere 86 m2. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 258/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 20 

V tomto bode starostka obce informovala o možnosti odkúpenia nehnuteľnosti v areály pod budovou 

ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča. Vlastníčka nehnuteľnosti p. Kadlečíková navrhla obci odpredaj dvoch parciel. 

Parcelu E-KN č. 1124 vo výmere 2 559 m2, s druhom pozemku trvalých trávnatých porastov, vedená na 

LV č. 541, v podiele ¼  a parcelu E-KN č. 1122 vo výmere 1 034 m2, s druhom pozemku trvalý trávnatý 

porast, vedená na LV č. 593 v podiele ¾. Poslanci obecného zastupiteľstva rokovali o návrhu p. 

Kadlečíkovej a po prerokovaní schválili kúpu pozemkov na parcele E-KN č. 1124 a E-KN č. 1122, za 

kúpnu cenu 3,00 € / m2 čo predstavuje celkovú sumu 4 245,75 €.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 259/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 21 

Starostka obce v tomto bode informovala o podaní žiadosti občianky Š. Kožiakovej, ktorá opätovne 

žiada o odkúpenie majetku obce parcela registra C-KN č. 53 v k. ú obce Rimavská Baňa vo výmere 127 

m2. Žiadosť odôvodňuje tým, že táto parcela leží medzi parcelami C-KN č. 54 a C-KN č. 52/1, ktoré má 

vo vlastníctve v podiele 1/1. Poslanci obecného zastupiteľstva jednali o podanej žiadosti a parcelu C-KN 

č. 53 nepokladajú za prebytočný majetok obce, tým žiadosť o odpredaj majetku obce nechválili. Po tomto 

bode poslanec Miroslav Knapp opustil rokovaciu miestnosť.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 260/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.                                             

K bodu 22 

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou predaja prebytočného majetku obce a návrhu kúpnej 

zmluvy. Ide o parcely C-KN č. 1989/8 (99 m2) a C-KN č. 1189/2 (265 m2), s druhom pozemku Zastavané 

plochy a nádvoria, vedených na LV č. 439, ktoré p. Štefan Belko žiadal odkúpiť z dôvodu dlhodobého 

užívania. Nehnuteľnosti boli vyhlásené za prebytočný majetok obce s predajnom sumou 1,20 €/m2. 

Poslanci OZ  schválili návrh kúpnej zmluvy s p. Belkom za predajnú cenu 436,80 €.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 261/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Prítomní pokračovali v rokovaní bodu 22 s rovnakou témou na predaj prebytočného majetku obce 

a návrhu ďalšej kúpnej zmluvy. Ide o parcely C-KN č. 1989/9 (426 m2), s druhom pozemku Zastavané 

plochy a nádvoria, vedených na LV č. 439, ktorú p. Ján Belko z ulici Repno žiadal odkúpiť. Nehnuteľnosť 

bola vyhlásená za prebytočný majetok obce s predajnom sumou 2,00 €/m2. Poslanci OZ  schválili uzatvoriť 

kúpnu zmluvu s p. Belkom za predajnú cenu nehnuteľnosti 852,00 €.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 262/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 23 

Starostka obce pripomenula, že tento bod bol na začiatku 21. rokovania obecného zastupiteľstva 

doplnený. Informovala o potrebe dofinancovania projektu na „Rekonštrukciu miestnej komunikácie 

Repno“, ktoré projektant do rozpočtu projektu nezahrnul.  

Podľa zhotoviteľa  - firmy Cason Consulting, a.s. je do realizácie projektu potrebné doplniť podklad pod 

asfalt na úseku 356,5 m – 378,5 m, čo je pred novým rodinným domom rod. Hanuskovej, nakoľko plocha 

nebola nikdy spevnená, predstavovalo by to navýšenie o predpokladanú sumu 2 626,03 €. Ďalej navrhujú 

doplniť priečny žľab na úseku 198,0 m – 204,0 m, pred rodinným domom rod. Macove s cenou 1 496,39 

€. Ďalej zhotoviteľ dopĺňa sumu na opravu rigola o 167,95 € nad rámec pôvodne rozpočtovaného množstva. 

Dopĺňa sumu na nový rigol o 579,22 € nad rámec rozpočtovaného množstva. Navrhuje rozšírenie vozovky 

po žľabovky na úseku 227,0 m – 292,0 m popri vozovke medzi asfaltom a rigolom, čo by spôsobilo 

spevnenie (pôvodne bola v projekte naplánovaná výsadba zelene), tieto práce navýšia rozpočet o 6 400,50 

€. Napojenie na cestu I/72, bude mať za následok plynulý prejazd áut, v pôvodnom projekte nebolo zahrnuté 

frézovanie cesty, tieto práce predstavuje navýšenie o 579,46 €.  

Celková suma doplnených prác vrátane materiálu predstavuje navýšenie rozpočtu projektu 

Rekonštrukcie m. k. Repno o 11 849,54 €. Poslanci obecného zastupiteľstva spolu so starostkou obce 

rokovali o návrhu a potrebe vyššie uvedených prác. Poslanci rokovali o možnostiach a „Rozšírenie 

vozovky po žľabovky na úseku  227,0 m – 292,0 m“ za 6 400 € sa rozhodli vynechať a zachovať  pôvodnú 

plánovanú výsadbu zelene. Poslanec M. Kušpál navrhol nechať pôvodne plánovanú výsadbu zelene popri 

asfaltu a v prípade potreby vyplniť túto časť dlažbou z cieľom spevnenia plochy, čo by predpokladom malo 

byť cenovo prijateľnejšie.  

Poslanci rokovali o tomto bode a schválili dodatočne potrebné práce doplniť do projektu a rozpočtu na 

„Rekonštrukciu miestnej komunikácie Repno“ s predpokladanou sumou 5 449,04 €, ktoré by boli 

financované z rezervného fondu obce. Poslanec Andrej Lubaj sa na konci tohto bodu ospravedlnil a opustil 

rokovaciu miestnosť.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 263/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 24 

Starostka obce informovala o ponuke na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce od vlastníka p. L. 

Belka. Ide o parcelu C-KN č. 85/3 vo výmere 699 m2 v k. ú. Rimavská Baňa, cez ktorú vedie časť 

plánovaného chodníka k hornej ulici Repno vedľa rod. Sojkovej. Poslanci obecného zastupiteľstva 
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prerokovali ponuku a poverili starostku obce jednať s vlastníkom nehnuteľnosti vo veci odkúpenia 

pozemku do vlastníctva obce.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 264/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 25 

V tomto bode starostka obce informovala prítomných o schválení žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok pre projekt „Zriadenie komunitného centra Rimavská Baňa“, pre ktorý nám bude poskytnutá 

výška nenávratného finančného príspevku maximálne vo výške 127 155, 98 € s 5 % spoluúčasťou obce 

6 692,42 €. Starostka obce informovala, že v rámci žiadosti o NFP sme žiadali aj o prístupovú bezbariérovú 

rampu, no táto plocha na ktorej bola projektovaná rampa nepatrí do úžitkovej plochy, z toho dôvodu nám 

na túto časť finančné prostriedky poskytnuté nebudú. Verejné obstarávanie na zriadenie časti komunitného 

centra by sa malo začať čo najskôr. Oznámila, že verejným obstarávaním na zabezpečenie stavebných prác 

pre zriadenie komunitného centra v obci Rimavská Baňa by sa cena projektu mohla znížiť. Informovala 

o tom, že v podmienkach verejného obstarávania bude uvedená doložka, že zmluva s víťazným 

dodávateľom bude uzatvorená až po podpise zmluvy s MV SR.  

Oznámila, že financovanie časti zdravotného strediska by bolo možné získať z akčného plánu. Finančné 

prostriedky z akčného plánu by bolo možné žiadať začiatkom budúceho roku. Finančné prostriedky na 

zariadenie resp. vybavenie komunitného centra (nábytok, pc a pod.) by sme sa mohli pokúsiť získať 

projektom z MAS – Malohont.   

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 265/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

V rámci financovania starostka obce ďalej oznámila, že je potrebné zmeniť plán financovania detského 

ihriska nakoľko v stratégii MAS Malohont detské ihriská nebudú podporené. Detské ihrisko by do budúcna 

navrhovala vybudovať po zrealizovaní schválených projektov a financovať ho z rozpočtu obce Rimavská 

Baňa. Spomenuté exteriérové fitnes centrum pre dospelých aj mladých by mohlo byť umiestnené medzi 

parcelou p. Foľka, kde má umiestnenú záhradu v lokalite pri futbalovom ihrisku. Obecné zastupiteľstvo 

prerokovali návrhy a súhlasia so starostkou obce Rimavská Baňa uvedených možnostiach.  

K bodu 26 

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou Verejného obstarávania pre projekt: „Kamerový systém 

obce Rimavská Baňa.“ Oznámila, že verejné obstarávanie bolo ukončené. V lehote určenej verejným 

obstarávateľom predložili cenovú ponuku dvaja uchádzači, jeden uchádzač predložil ponuku po lehote na 

predkladanie ponúk a tým nebol zaradený do hodnotenia. Víťazom verejného obstarávania sa stala firma 

D-Set, s.r.o., so sídlom Drienčany 93, ktorý predložili cenovú ponuku s najnižšou cenovou ponukou na 

dodanie a inštaláciu kamerového systému v obci Rimavská Baňa podľa stanovených kritérií so sumou 

7 992,53 € bez DPH. Firma nie je platcom DPH. S firmou D-Set, s.r.o. bude uzatvorená zmluva o dielo, 

podľa ktorej by mali zabezpečiť dodanie a inštaláciu do 31.07.2018.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 266/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 27 

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou Verejného obstarávania pre projekt: „Rekonštrukcia 

hasičskej zbrojnice.“ Oznámila, že verejné obstarávanie bolo ukončené. V lehote určenej verejným 

obstarávateľom predložili cenovú ponuku traja uchádzači. Víťazom verejného obstarávania sa stala firma 

STAVART, s.r.o. so sídlom Čerenčianska 22, Rimavská Sobota, ktorý predložili cenovú ponuku 

s najnižšou cenovou ponukou na zabezpečenie stavebných prác spojených s rekonštrukciou hasičskej 

zbrojnice v obci Rimavská Baňa, podľa stanovených kritérií v sume 26 793,08 € bez DPH. Firma je platcom 

DPH, ponuka vrátane DPH je 32 151,70. S firmou STAVART, s.r.o. bude uzatvorená zmluva o dielo. 

Predpokladané ukončenie stavebných prác je do konca októbra 2018.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 267/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 28 

Starostka obce vyzvala predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Milana Kušpála na podanie informatívnej správy z IV. zasadnutia Komisie na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.  
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Poslanec Milan Kušpál informoval, že komisia zasadla dňa 30.05.2018 o 16:00, prítomní boli podľa 

prezenčnej listiny: Ing. Jana Alcnauerová, Miroslav Knapp a Milan Kušpál.  

Predseda komisie Milan Kušpál v bode 1 oboznámil členov komisie so znením ústavného zákona 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov č. 357/2004 Z.z. v platnom znení.  

V bode 2 sa komisia na ochranu verejného záujmu oboznámila s oznámením starostky obce Mgr. 

Polóniovej Eleny o splnení podmienok nezlúčiteľnosti výkonu funkcie verejného funkcionára s výkonom 

iných funkcií, zamestnaní alebo činností. Komisia Uznesením č. 1-1/2018 zobrala na vedomie oznámenie 

starostky obce Mgr. Polóniovej Eleny o splnení podmienok nezlúčiteľnosti výkonu funkcie verejného 

funkcionára s výkonom iných funkcií, zamestnaní alebo činností podľa čl. 5 ods. 1 a 2 zákona č. 357/2004 

Z.z..  

V bode 3 sa členovia komisie oboznámili s oznámením o majetkových pomeroch verejného 

funkcionára, starostky obce Mgr. Polóniovej Eleny a o majetkových pomeroch a to zo dňa 14.3.2018 

podaných v súlade s čl. 7 zákona č. 357/2004 Z.z.. Komisia Uznesením číslo 1-2/2018 zobrala na vedomie 

majetkové pomery verejného funkcionára, starostky obce Mgr. Polóniovej Eleny.  

Komisia na ochranu verejného záujmu v Uznesením č. 1-3/2018 konštatuje, že z predložených 

oznámení o nezlučiteľnosti výkonu funkcie verejného funkcionára s výkonom iných funkcií, zamestnaní 

alebo činností podľa č. 5 ods. 1 a 2 Zákona č. 357/2004 a z predložených oznámení majetkových pomerov 

verejného funkcionára podľa čl. 7 zákona č. 357/2004 Z.z. vyplýva, že starostka obce Mgr. Polóniová Elena 

spĺňa podmienky uložené zákonom o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

podľa zákona č. 357/2004 Z.z. v platnom znení. Poslanci OZ zobrali na vedomie informatívnu správu zo 

zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu zo dňa 30.05.2018.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 268/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 29 

Starostka obce v tomto bode informovala o plánovanej exkurzii Mikroregiónu Rimava a Rimavica po 

území MAS Terchovskej doliny. Prihlásená na exkurziu je starostka obce, poslankyňa Ing. Jana 

Alcnauerová, a 2 zamestnankyne obecného úradu Ing. Jana Oravcová a Martina Kubaliaková. Vyzvala 

prítomných poslancov v prípade záujmu na prihlásenie sa čo najskôr, nakoľko sú ešte stále voľné miesta.  

 

K bodu 30 

Starostka obce informovala, že ako každý rok aj tento rok sa koná deň akcia Mikroregiónu Sinec-

Kokavsko v niektorej z obcí MR. Tento rok sa uskutoční dňa 12.07.2018 „Deň Mikroregiónu Sinec-

Kokavsko“ v obci Rovné, kde bude Mikroregión oslavovať 15 výročie a vystupovať bude spevák ľudových 

piesní J. Ambróz. Starostka obce navrhla poslancom zúčastniť sa a v prípade záujmu nahlásiť záujem. 

V prípade záujmu, bude možnosť zabezpečiť spoločný odvoz mikrobusom spolu s obcou Lehota nad 

Rimavicou.  

 

 

K bodu 31 

K bodu 30 neboli žiadne podnety ani žiadosti od občanov obce Rimavská Baňa.  

 

K bodu 32 

V bode rôzne starostka obce pripomenula plánovanú akciu JUNIÁLES - zabáva sa celá dedina 2018, 

ktorá sa uskutoční dňa 23. júna 2018 (sobota). Začiatok akcii bude približne o 9:00. Do obedu bude 

športový a zábavný program pre deti, v poobedňajších hodinách bude futbalový zápas pre dospelých a vo 

večerných hodinách bude pri futbalovom ihrisku diskotéka pre všetkých. V ponuke budú guľáše 

a občerstvenie. Starostka obce poďakovala za sponzorský dar od firmy RIMADREV, s.r.o. ako finančnú 

výpomoc na organizovanie tejto akcie a tiež poďakovala vopred všetkým ktorí sa ako dobrovoľníci, tejto 

akcie zúčastnia.  

 

K bodu 33 

V diskusii neboli žiadne diskusné príspevky. 
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K bodu 34 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným a na záver konštatovala, že všetky body programu rokovania  

zastupiteľstva boli vyčerpané a vyhlásila 21. zastupiteľstvo v obci Rimavskej Bani za ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice:  

Ľubomír Olšiak  

Milan Kušpál 

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 


